
Generalforsam ! i ngsprotokoll for Tro llåsen G rendelag
Trollåsen grendelagshus 29. apil 2014

Antall stemmeberettigede: 22 stykker, 1 fullmakt

1. Apning og konstituering Styrets leder åpnet generalforsamlingen og
ønsket velkommen.

1a Presentasjon av sittende s§ret
1b Opptak av navnefortegnelse ok
1c Valg av ordstyrer Stian Petersen
1d Valg av referent og to medlemmer til å

u ndertegne protokol len

Kaia Grahm-Haga ble valgt til referent.

Representanter fra Flisveien 6 og Sagveien
113 ble valgt til å undertegne protokollen

1e Spørsmålom generalforsamlingen er lovlig
innkalt

Generalforsamling er lovlig innkalt.

2 S§rets beretning Beretningen ble lest opp av styret

3. Regnskap
3a Resnskaotor2012 Regnskap lor 201 4 godkjent.

3b Revisjonsberetning Revisjonsberetning ble fremlagt på GF.

4 Forslag fra s§ret
4a VinterfestivaUSommerarrangement kr 5 000
totalt,-

Det ble vedtatt å sette av kr 5 000 til
vinterlsommerarrangement. Alle beboere kan

søke om midler til å anangere dette så lenge

arrangementet er åpent for alle. Vedtatt - 22
for og 1 mot

4b Opprusting av lekeplasser kr 50 000. Det ble vedtatt opprustning av lekeplassene
med kr 50 000. Vedtatt -22for og 1 mot

4c Overføring tiltunkasser, 150 kr pr husstand.
Totalt 47100.

Overføring til tunkasser med 150kr pr husstand
ble vedtatt - 20 for og 3 mot

4d Øke honorar til regnskap til kr. 8000, Honorar til regnskap ble fastsaft til kr. 8000.
Vedtatt - 18 for,4 mot og 1 blank

4e Grendelagsavgift for 20'15 foreslås til kr.
2700,-.

Grendelagsavgiften ble fastsatt til 2700 kr for
2015. Vedtaft-22lor og 1 mot

5 Forclag fra beboere.

Det har ikke kommet inn forslag fra
beboere tilbehandling på GF

6 Budsjett og valg
6a Budsjett for 2015

Se vedleqo 2 for forslaq fra stvret

Budsjettet for 2015 enstemmig vedtatt

6b Valg av styre og vararepresentanter.

Se generalforsamlingspapirene for

r Trond Amlien
Sagveien 126
Valgt som styremedlem for 2 år



personer på valg og innstillingen fta
valgkomiteen

Vedtatt 22for,l mot
. Rie Aleksandra Rørstrand

Kvernbakken 49
Valgt som s§remedlem for 2 år
Vedtat[ 21 for,2 blankt

. Torstein Johannessen
Flisveien 30
Valgt som styremedlem for 2 år
Vedtatt Enstemmig

o Lars Rasch

Flisveien 17

Valgt som varamedlem tor 1 år
Vedtatt Enstemmig

6c Valg av valgkomit6 . Stian Petersen
Vedtat[ 22for,1 mot

. Kaia Grahm-Haga
Vedtatt: Enstemmig

6d Valg av revisor . Øystein Melkil
Vedtatt 22for,1 mot

. Vidar Torp
Vedtatt 22for,1 mot

7. Orienteringssak vedr Canal Digital 1. oktober stenges de analoge tv- og
radiokanalene. Beboere uten dekoder vil da få

svart skjerm. CD ønskeroversikt over våre
beboere for å kunne informere disse
husstandene om dette og tilby dem løsninger.
Vi sender over en adresseoversikt (ikke
beboeroversikt) over hvilke adresser som

tilhører grendelaget.

8. Betaling for lån av Grendelagshuset:
Styret foreslår å ta betralt for utleie av
Grendetagshuset for å dekke noen av utgiftene
med huset.
Forslag:

. Mandag - torsdag: kr 200 pr dag
o Fredag - søndag: kr400 prdag
e Hel helg (fredag-søndag): 800 pr

helg
r Gratis for de som deltar på dugnad

på grendelagshuset
o Eventuelle inntekter øremerkes

grendelagshuset

Styrets forslag ble vedtatt med 22 stemmer for,

1 stemme mot.

Det vil heretter tas betalt for utlån av
grendelagshus:

. Mandag - Torsdag: kr 200 pr dag

. Fredag - Søndag: kr400 pr dag

. Hel helg (fredag-søndag): 800 pr
helg

e Eventuelle inntekter øremerkes
videre opprustning av
grendelagshuset

Lån av grendelagshus vilfortsatt være gratis
for de som har deltatt på dugnad på
orendelaoshuset i løoet av året (rullerende år)



9. EventuelVOrienterin ger/l nnspill Kabel-TV
Styret skal utrede hvorvidt Canal

Digital er konkurransedyktige.

Lekeplass ved grendelagsh us
Forslag om å sette opp bålplass

Lekeapparater
Viktig at lekeapparatene sikres
tilfredsstillende.
Ønske om felles sandpåfylling.
Papirer til GF
Husk å printe ut noen eksemplarer av
alle papirer til neste GF.

Måking av grendelagsgangveier
Dette blir pr nå ikke gjort. Styret skal
utrede kostnader/forslag til brøyting til
gangveier og eventuelt utrede

anskaffelse av snøfreser. Styret må

vurdere om det skal innkalles til
ekstraordinær GF dersom dette skal

iverksettes og det er store kostnader til
dette.

Gangvei
Forslag om at det settes ned et utvalg

som går gjennom alle gangveiene mtp

dekke, veihindringer, rekkverk,
belysning, vanndrenering med mer.

Stian Petersen og Alfred Wulff + en

representant fra s§ret.
Enstemmig vedtatt
Trafikksluse
Det er satt opp en trafikksluse på en
privat gangvei mellom Kvernbakken.

Grendelaget har besluttet at man

ønsker å bistå økonomisk til
trafi kksikri ngsti ltak.

Utkjørcel til Trollåsveien
Styret bør vurdere trafikksikkerheten
ved utkjøringen til Trollåsveien.

Russebuss
En beboer har innvendinger mot
plasseringen av en russebuss på

biloppstillin gsplassen.

29t4-2015

Kaia Grahm-Haga
Referent

Navn/ Flisveien 6
Underskrift protokoll

Navn/Sagveien 1 13

Underskrift protokoll


